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      PROCES-VERBAL 
 

 

 

 Incheiat azi, 9 MAI 2016,  in sedinta ORDINARA a Consiliului Local Fagaras, 

sedinta convocata in conformitate cu prevederile art.39, alin.(1) si (3), cu respectarea 

prevederilor alin.(5) si (6) din Legea nr.215/2001 privind administratia publica locala, 

republicata, modificata si completata. 

 

 Sedinta  a avut loc in sala de sedinte a Primariei Fagaras, incepand cu orele 18:00. 

 

 Domnul presedinte de sedinta:Delcea Cornel Marius: anunta ca sedinta este legal 

constituita, fiind prezenti 15 consilieri si 4 absenti: dl.Bardasuc Ilie, d-na Judele Michaela, 

dl.Grama Mihai si dl.Tatar Daniel. 

  

Participa:reprezentanti ai mass-media locala. 

 

 Din partea primariei participa: dl.primar-Constantin Sorin Manduc,dl.viceprimar-

Cirje Catalin George, d-na Claudia Milea-Birou Proiecte, Achizitii Publice, Investitii (secretar 

interimar al municipiului), d-na Florina Micu- Birou Proiecte, Achizitii Publice, Investitii, d-

na Simona Barcea si d-soara Carmen Balan-Compartiment Resurse Umane, d-na Prescure 

Victoria-director Directia Buget-Finante, d-na Elena Tanase-Birou Administrare cladiri, 

terenuri, bunuri publice, urmariri contracte si dl.Radu Stelea-Compartiment Protectie Civila. 

 

Domnul presedinte: Prezinta spre aprobare procesul-verbal al sedintei  

EXTRAORDINARE al Consiliului Local Fagaras din data de 24 MARTIE 2016. 

 

 Discutii, intrebari?Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare procesul-verbal si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

  

Domnul presedinte: Prezinta spre aprobare procesul-verbal al sedintei  ORDINARE 

al Consiliului Local Fagaras din data de 31 MARTIE 2016. 

 

 Discutii, intrebari?Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare procesul-verbal si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 
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 Domnul Popa O.:’’Eu propun sa excludem punctul 1 de pe ordinea de zi, deoarece nu 

este legal din partea domnului primar de a exclude din Consiliul local pe colegii nostri 

mentionati in proiectul de hotarare. Dansul face referire la Legea nr.393/2004, dar in acea 

lege, la art.9, alin. 2, lit h., se spune clar ca se pot exclude din cadrul Consiliului local doar 

prin ordinul prefectului.Deci, prefectul trebuie sa constate acest lucru.’’ 

 

 Domnul primar:’’ Vreau doar sa precizez ca hotararile adoptate cu votul colegilor 

care nu mai sunt consilieri locali in momentul in care si-au depus canditaturile pentru o alta 

formatiune politica, pot fi lovite de nulitate absoluta si foarte curand probabil ma voi adresa 

prefectului in acest sens.Multumesc!’’ 

 

 Domnul Gabor:’’Mandatul de consilier local in cazul celor mentionati inceteaza de 

drept in momentul de fata, dar este vorba de luat act de catre Consiliul local in acest sens.Este 

doar o chestiune de formalitate, dupa care se supune la vot proiectul de hotarare.’’ 

 

 Domnul Boeriu:’’Este adevarat ca se pierde calitatea de membru a unui partid, dar ma 

repet, nu se aplica legea in acest caz.Organizatia trebuia sa trimita la prefect in termen de 30 

de zile faptul ca noi am intrat intr-o alta formatiune politica, iar prefectul pur si simplu 

trimitea Consiliului local vacantarea posturilor.’’ 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot propunerea dl.Popa O de excludere a punctului 1 

de pe ordinea de zi si se aproba cu 5 voturi pentru, 5 impotriva si 5 abtineri (15 consilieri 

prezenti). 

 

 Domnul presedinte:Prezinta si supune spre aprobare proiectul ordinii de zi, dupa 

cum urmeaza: 

 

 1. Proiect de hotărâre privind însuşirea încetării de drept a mandatelor de consilier a D-

nei Judele Michaela Olga şi a D-lor Boeriu Iancu, Cîrje Cătălin George şi Tătar Daniel Mihai, 

urmare a pierderii calităţii de membrii P.N.L., prin înscrierea în altă formaţiune politică; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

2. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare a calculului redevenţei 

pentru spaţiile medicale; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

3. Proiect de hotărâre privind conferirea Titlului de Cetăţean de Onoare al 

Municipiului Făgăraş, D-lui Prof. Univ. Dr. Ing. Alexandru Boroiu; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 
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 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor întocmite pe cele două 

secţiuni pentru trimestrul I 2016 la data de 31.03.2016; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea unei proceduri de lucru cu stabilirea criteriilor 

de identificare şi încadrare a imobilelor (terenuri şi clădiri) neîngrijite de pe raza Municipiului 

Făgăraş; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

6. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a Regulamentului de organizare 

şi desfăşurare a evaluării anuale a managementului Casei Municipale de Cultură Făgăraş şi 

constituirea Comisiei de evaluare a managementului şi a Comisiei de soluţionare a 

contestaţiilor asupra modului de respectare a procedurii privind organizarea şi desfăşurarea 

evaluării managementului la Casa Municipală de Cultură Făgăraş; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

7. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţelor construite din fondurile statului în 

condiţiile Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 61/1990; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

8. Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu pentru 

folosirea acestuia ca sediu-domeniul public al Municipiului Făgăraş, în suprafaţă de 44,00 mp, 

situat în Făgăraş, Str. Republicii nr. 6, pentru desfăşurarea activităţii Inspectoratul Teritorial 

de Muncă al Judeţului Braşov; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 
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9. Proiect de hotărâre privind concesionarea de principiu prin licitaţie publică a unui 

teren în suprafaţă de 100 mp din suprafaţa totală de 18.967 mp, domeniul public al 

Municipiului Făgăraş, înscris în CF nr. 103198 Făgăraş; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

10. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin licitaţie publică a unui teren în 

suprafaţă de 35 mp, domeniul public al Municipiului Făgăraş, în vederea creării unei căi de 

acces către punctul de lucru situat în Făgăraş, Str. 1 Decembrie 1918; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea oportunităţii, demararea procedurilor de 

achiziţie pentru întocmirea proiectului tehnic şi a lucrărilor de extindere şi reabilitare a sălii de 

sport de la Colegiul Naţional „Radu Negru”; 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

  

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării concursului de manager, persoană 

fizică sau juridică al Spitalului Municipal „Dr. Aurel Tulbure” Făgăraş şi aprobarea numirii 

comisiei de soluţionare a contestaţiilor; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării de 10% de la bugetul local al 

Municipiului Făgăraş, a cheltuielilor privind dotarea cu aparatură medicală la Spitalul 

Municipal „Dr. Aurel Tulbure” Făgăraş; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării date imobile prin modificare 

suprafaţă din CF nr. 104115 Făgăraş, de la 800 mp la 834 mp; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 
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 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea înscrierii construcţiilor edificate pe suprafaţa 

de 7.061 mp din suprafaţa totală de 267.258 mp înscrişi în CF nr. 102519 Făgăraş-domeniul 

public conform dreptului de folosinţă a terenului; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

16. Proiect de hotărâre privind abrogarea HCL nr. 69/2016 şi aprobarea noilor criterii 

pentru stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe şi în repartizarea 

locuinţelor ANL pentru tineri; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

17. Proiect de hotărâre privind prelungirea pe termen de 1 an a contractelor de 

închiriere pentru locuinţele construite din fondurile Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, 

situate în Municipiul Făgăraş, Str. Cîmpului, blocurile A,B,C şi D; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

18. Informare privind răspunsul Instituţiei Prefectului Braşov, referitoare la adresa nr. 

3961/2016 formulată de Dl. Iancu Boeriu în calitate de consilier local al Municipiului Făgăraş 

cu privire la procedura de selecţie a membrilor Consiliului de administraţie al SC SALCO 

SERV SA Făgăraş; 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru. 

 

 Domnul presedinte:La punctul "Suplimentare"avem urmatoarele proiecte de 

hotarari: 

 

1.Proiect de hotărâre privind alegerea viceprimarului Municipiului Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 
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2.Proiect de hotărâre privind reorganizarea și modificarea Organigramei și a statului 

de funcții al Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Făgăraș. 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării Anexei-Fișe de 

proiect din cadrul Strategiei de Dezvoltare Locală a Municipiului Făgăraș, aprobată prin 

HCL.nr.183/01.12.2013. 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului luminotehnic și a indicatorilor 

tehnico-economici pentru lucrări Iluminat Sala Sport Colegiul Național "Radu Negru" 

Făgăraș. 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici 

pentru proiectul "Modernizarea str.1 DECEMBRIE 1918 din Municipiul Făgăraș-

tronson 1 (între str.Negoiu și str.13 Decembrie)". 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Oportunitate, documentației 

tehnico-economice, inclusive a indicatorilor tehnico-economici fundamentați în documentația 

de avizare lucrări de intervenție pentru obiectivul "Creșterea performanței energetice a 

blocurilor de locuințe din Municipiul Făgăraș"pentru un număr de 18 blocuri din 

Municipiul Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

7.Proiect de hotărâre privind recuperarea sumelor ce vor fi avansate de Municipiul 

Făgăraș pentru acoperirea contribuției proprietarilor în vederea implementării proiectului 

"Creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe din Municipiul Făgăraș". 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 
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 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza DALI, 

inclusiv a indicatorilor tehnico-economici fundamentați în documentația de avizare lucrări de 

intervenție pentru obiectivul Restaurarea și punerea în valoare a monumentului istoric 

Baia Comunală. 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului Restaurarea și punerea în 

valoare a monumentului istoric Baia Comunală și a cheltuielilor legate de proiect. 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza DALI, 

inclusiv a indicatorilor tehnico-economici fundamentați în documentația de avizare lucrări de 

intervenție pentru obiectivul Restaurarea și valorificarea durabilă a patrimoniului 

cultural al Municipiului Făgăraș-CETATEA FĂGĂRAȘ. 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului Restaurarea și valorificarea 

durabilă a patrimoniului cultural al Municipiului Făgăraș - CETATEA FĂGĂRAȘ și a 

cheltuielilor legate de proiect. 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

12.Proiect de hotărâre privind transmiterea, fără plată, din administrarea și gestionarea 

Muzeului Național Peleș Sinaia, în administrarea și gestionarea Muzeului Țării Făgărașului 

″Valer Literat″ a unui autoturim și stabilirea consumului de carburanți pentru Muzeul Țării 

Făgărașului ″Valer Literat".  

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 
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13.Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării pe anhul 2015 a 

managementului Muzeului Țării Făgărașului ″Valer Literat", instituție publică de cultură în 

subordinea Consiliului Local Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

14.Proiect de hotărâre privind asocierea Municipiului Făgăraș cu Asociația GT Club 

Sportiv  în vederea organizării și desfășurării evenimentului ”Raliul Primăverii - 

Campionatul Național de Îndemânare Auto”. 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea completării și modificării anexei nr.1 la 

HCL.nr.30/29.02.2016 privind CALENDARUL MANIFESTĂRILOR CULTURAL-

EDUCATIVE, SPORTIVE SI ARTISTICE de interes municipal, care se vor desfășura pe 

parcursul anului 2016 în Municipiul Făgăraș și evidențierea fondurilor necesare în bugetul 

local/2016 și asocierea Municipiului Făgăraș cu Asociația Club de Dans Sportiv Imperial 

Făgăraș.  

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

16.Raport privind situația dosarelor Municipiului Făgăraș - Contracte de asistență 

juridică ăncheiate cu Cabinetul de Avocat "Dr.Gabriel Tița-Nicolescu". 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

17.Informare din partea Gas Energy Ecotherm S.A.înregistrată la Primăria Făgăras sub 

nr.13.521/27.04.2016, privind sistemul centralizat de încălzire centralizată în Municipiul 

Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 
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 18.Informare din partea S.C. ECOTERM S.A. înregistrată la Primăria Făgăras sub 

nr.13.559/27.04.2016. 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct 

suplimentar si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru. 

 

 Se trece la discutarea ordinii de zi. 

 

 Domnul presedinte:Prezinta punctul 1 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind însuşirea încetării de drept a mandatelor de consilier a D-nei Judele Michaela Olga şi 

a D-lor Boeriu Iancu, Cîrje Cătălin George şi Tătar Daniel Mihai, urmare a pierderii calităţii 

de membrii P.N.L., prin înscrierea în altă formaţiune politică;’’ 

 

 Domnul Mogos:’’As vrea sa va spun ca vad ca avem aici la "Suplimentare" si un 

proiect de hotarare privind demisia din calitatea de consilier local al dl.Tatar Daniel.’’ 

 

 Domnul Bogdan:’’Aceste proict de hotarare, dupa ati spus si dvs., este la 

"Suplimentare" si il vom discuta daca este cazul atunci cand vom ajunge la punctul 

"Suplimentare". 

 

 Domnul Husea:’’Fiind vorba de persoane, este nevoie de vot secret.’’ 

 

 Domnul Bogdan:’’Sa suppunem la vot ata pentru vot secret, cat si pentru vot 

deschis.’’ 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot pentru vot secret si se respinge cu 4 voturi pentru, 

2 impotriva si 9 abtineri (15 voturi pentru). 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot pentru vot deschis si se aproba cu 10 voturi pentru, 

si 5 abtineri (15 voturi pentru). 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare prin vot deschis si se 

respinge cu 5 voturi pentru, 5 impotriva si 5 abtineri (15 consilieri prezenti). 

 

 Domnul primar:’’Persoanele in cauza nu ar trebui sa voteze, conform legii.’’ 

 

 Se repeta votul deschis, fara persoanele in cauza. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare prin vot deschis si se 

respinge cu 5 voturi pentru si 8 impotriva, iar dl.Cirje Catalin si dl.Boeriu Iancu nu au 

participat la vot (15 consilieri prezenti). 

 

 Domnul presedinte:Prezinta punctul 2 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind însuşirea raportului de evaluare a calculului redevenţei pentru spaţiile medicale;’’ 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 
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 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.74/09.05.2016. 

 

 Domnul presedinte:Prezinta punctul 3 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind conferirea Titlului de Cetăţean de Onoare al Municipiului Făgăraş, D-lui Prof. Univ. 

Dr. Ing. Alexandru Boroiu;’’ 

 

 Domnul Mehedintu:’’As intreba pe ce criterii s-au bazat colegii din celelalte comisii 

de specialitate, mai putin comisia de cultura atunci cand au dat aviz favorabil in acest sens?’’ 

 

 Domnul Bogdan:’’Datorita faptului ca dl.prof. Boroiu este singurul cadru didactic 

care a prezentat intr-un cadru stiintific, o lucrare foarte documentata, a demonstrat ca 

\fagarasul este centrul geografic al Romaniei. Prin urmare, consider ca merita acest Titlu de 

Cetatean de Onoare al Fagarasului.’’ 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.75/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 4 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind aprobarea execuţiei bugetelor întocmite pe cele două secţiuni pentru trimestrul I 2016 

la data de 31.03.2016;’’ 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.76/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 5 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind aprobarea unei proceduri de lucru cu stabilirea criteriilor de identificare şi încadrare a 

imobilelor (terenuri şi clădiri) neîngrijite de pe raza Municipiului Făgăraş;’’ 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.77/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 6 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind propunerea de aprobare a Regulamentului de organizare şi desfăşurare a evaluării 

anuale a managementului Casei Municipale de Cultură Făgăraş şi constituirea Comisiei de 

evaluare a managementului şi a Comisiei de soluţionare a contestaţiilor asupra modului de 

respectare a procedurii privind organizarea şi desfăşurarea evaluării managementului la Casa 

Municipală de Cultură Făgăraş;’’ 

 

 Domnul presedinte:’’La acest proiect de hotarare propun sa se voteze prin vot 

deschis.’’ 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot pentru vot deschis si se aproba in unanimitate-15 

voturi pentru. 

 

 Se fac urmatoarele propuneri: 
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- Comisia de evaluare a managementului 

 

1. dl.Mogos Remus 

2. dl.Bardasuc Ilie 

 

Domnul presedinte:Supune la vot prin vot deschis si se aproba in unanimitate-15 

voturi pentru in privinta dl.Bardasuc Ilie. 

 

- Comisiei de soluţionare a contestaţiilor asupra modului de respectare a 

procedurii privind organizarea şi desfăşurarea evaluării managementului la 

Casa Municipală de Cultură Făgăraş: 

 

1. dl.Poparad Cosmin 

 

Domnul presedinte:Supune la vot prin vot deschis si se aproba cu 14 voturi pentru si 

o abtinere -  dl.Poparad Cosmin ,in privinta dl.Poparad Cosmin. 

 

Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se 

aproba cu 14 voturi si o abtinere dl.Poparad Cosmin (15 consilieri prezenti), adoptandu-se 

Hotararea nr.78/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 7 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind vânzarea locuinţelor construite din fondurile statului în condiţiile Legii nr. 85/1992 

republicată şi a Decretului-Lege nr. 61/1990;’’ 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.79/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 8 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu pentru folosirea acestuia ca sediu-

domeniul public al Municipiului Făgăraş, în suprafaţă de 44,00 mp, situat în Făgăraş, Str. 

Republicii nr. 6, pentru desfăşurarea activităţii Inspectoratul Teritorial de Muncă al Judeţului 

Braşov;’’ 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.80/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 9 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind concesionarea de principiu prin licitaţie publică a unui teren în suprafaţă de 100 mp 

din suprafaţa totală de 18.967 mp, domeniul public al Municipiului Făgăraş, înscris în CF nr. 

103198 Făgăraş;’’ 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-15 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.81/09.05.2016. 
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Domnul presedinte:Prezinta punctul 10 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind concesionarea prin licitaţie publică a unui teren în suprafaţă de 35 mp, domeniul 

public al Municipiului Făgăraş, în vederea creării unei căi de acces către punctul de lucru 

situat în Făgăraş, Str. 1 Decembrie 1918;’’ 

 

 Domnul primar:’’Eu va solicit sa nu sustineti acest proiect de hotarare, atata vreme 

cat arhitectul sef a realizat acest plan si a considerat inoportuna concesionarea.’’ 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se respinge cu 0 

voturi pentru, 14 impotriva si o abtinere (15 consilieri prezenti). 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 11 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind aprobarea oportunităţii, demararea procedurilor de achiziţie pentru întocmirea 

proiectului tehnic şi a lucrărilor de extindere şi reabilitare a sălii de sport de la Colegiul 

Naţional „Radu Negru”;’’ 

 

 Domnul primar:’’As adauga un amendament si anume, ca la Art.2 din proiectul de 

hotarare sa se mentioneze demararea efectiva a intocmirii proiectului de reamenajare.’’ 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare cu acest amendament 

si se aproba in unanimitate-15 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.82/09.05.2016. 

  

Domnul presedinte:Prezinta punctul 12 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind aprobarea organizării concursului de manager, persoană fizică sau juridică al 

Spitalului Municipal „Dr. Aurel Tulbure” Făgăraş şi aprobarea numirii comisiei de 

soluţionare a contestaţiilor;’’ 

 

 Domnul viceprimar:’’As vrea sa va spun ca nu cred ca este oportun Art.3 din 

proiectul de hotarare, atata timp cat ni se cer ca noi sa numim comisia de solutionare a 

contestatiilor.’’ 

 

 Domnul primar:’’Un for numeste comisia de examinare si un alt for numeste comisia 

de contestatii.’’ 

 

 Domnul presedinte:’’La acest proiect de hotarare este nevoie de vot secret.’’ 

 

 (Domnul Pintea a plecat din sala, fiind prezenti 14 consilieri). 

 

 Se fac urmatoarele propuneri: 

 

-Comisia de soluţionare a contestaţiilor la concursul pentru ocuparea funcţiei de 

manager, persoană fizică sau juridică, la Spitalul Municipal „Dr. Aurel Tulbure” 

Fagaras: 
 

 1.Dl.Bogdan Ion - presedinte 

 2.Dl.Mehedintu Ion – presedinte 

 

 1.Dl.Motoc Alexandru-secretar 

 

 1.Dl.Popa Ovidiu - membru 
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 2.Dl.Szasz Alexandru – membru 

 

 Se impart buletinele de vot pentru vot secret, modalitatea de vot fiind prin DA sau NU. 

 

 Domnul Husea-presedinte al comisiei de validare:’’In urma votului secret avem: 

 

 1.Dl.Bogdan Ion – presedinte = 10 voturi pentru 

 2.Dl.Mehedintu Ion – presedinte = 0 voturi pentru 

 

 1.Dl.Motoc Alexandru-secretar = 11 voturi pentru 

 

 1.Dl.Popa Ovidiu – membru = 10 voturi pentru 

 2.Dl.Szasz Alexandru – membru =  10 voturi pentru 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se 

aproba cu 12 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.83/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 13 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind aprobarea cofinanţării de 10% de la bugetul local al Municipiului Făgăraş, a 

cheltuielilor privind dotarea cu aparatură medicală la Spitalul Municipal „Dr. Aurel Tulbure” 

Făgăraş;’’ 

 

 Domnul viceprimar:’’ Vreau sa va spun ca nu am luat la cunostinta de controlul 

desfasurat de Audit in acest caz.O sa primim in perioada urmatoare un raport al Curtii de 

Contru pentru a fi prezentat Consiliului local. Stiu doar ca sunt multe lucruri neclare si propun 

dl.primar ca in acest moment sa retraga de pe ordinea de zi acest punct si sa gandim mai bine 

lucrurile.’’ 

 

 Domnul primar:’’Acest subiect nu poate sa se discute avand in vedere ca nu este un 

referat de specialitate in acest sens, in legatura cu procentajul.’’ 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot retragerea proiectului de hotarare si se aproba in 

unanimitate-14 voturi pentru. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 14 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind aprobarea actualizării date imobile prin modificare suprafaţă din CF nr. 104115 

Făgăraş, de la 800 mp la 834 mp;’’ 

 

 D-na Elena Tanase- Birou Administrare cladiri, terenuri, bunuri publice, 

urmariri contracte:’’N-as putea sa va spun cine sau ce i-a determinat sa intocmeasca o 

documentatie. In urma masuratorilor reiese faptul ca este vorba de 854 mp.Ei au solicitat 

concesiunea si pentru cei 34 mp, dar nu se poate concesiona ceva in plus ce nu apare in 

masuratori. Putem asadar, merge cu aceasta documentatie prezentata in momentul de fata.’’ 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate 14 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.84/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 15 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind aprobarea înscrierii construcţiilor edificate pe suprafaţa de 7.061 mp din suprafaţa 
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totală de 267.258 mp înscrişi în CF nr. 102519 Făgăraş-domeniul public conform dreptului de 

folosinţă a terenului;’’ 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se respinge cu 11 

voturi pentru si 3 abtineri (14 consilieri prezenti). 

 

 D-na Elena Tanase- Birou Administrare cladiri, terenuri, bunuri publice, 

urmariri contracte:’’Este vorba de un proiect pentru intabularea locuintelor din Cartierul 

Combinat si este vorba de un acord pe care trebuie sa-l dea Consiliul local. Locuintele exista 

pe o suprafata de 7.061 mp.,ele trebuie intabulate, insa dupa cum am spus, Consiliul local 

trebuie sa-si dea acordul.’’ 

 

 Domnul Mehedintu:’’De cat timp sunt construite locuintele din Cartierul Combinat 

pe cdei 7.061 mp si de ce pana acum nu s-a facut intabularea acestui teren?’’ 

 

 Domnul viceprimar:’’Pot sa va spun ca de vreo 3 luni de zile se putea face ceva in 

acest sens, dar a depins de dl.primar. De aceea s-a intarziat cu acest proiect.’’ 

 

 Domnul primar:’’V-as ruga, d.presedinte, sa treceti la urmatorul punct de pe ordinea 

de zi avand in vedere ca deja s-a votat acest proiect de hotarare, pentru ca ofensele acestea si 

acuzele gratuite dupa exercitarea votului, deja nu-si mai au rostul. S-a votat, este necesar ca 

acea lucrare sa mearga mai departe, din pacate nu a intrunit cvorumul necesar pentru a fi 

aprobat acest proiect de hotarare.’’ 

 

(Intre timp, Dl.Gabor a plecat din sala, fiind 13 consilieri prezenti). 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 16 de pe ordinea de zi :’’ Proiect de hotărâre 

privind abrogarea HCL nr. 69/2016 şi aprobarea noilor criterii pentru stabilirea ordinii de 

prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor ANL pentru 

tineri;’’ 

  

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-13 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.85/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 17 de pe ordinea de zi :’’  Proiect de hotărâre 

privind prelungirea pe termen de 1 an a contractelor de închiriere pentru locuinţele construite 

din fondurile Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, situate în Municipiul Făgăraş, Str. 

Cîmpului, blocurile A,B,C şi D;’’ 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-13 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.86/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 18 de pe ordinea de zi :’’ Informare privind 

răspunsul Instituţiei Prefectului Braşov, referitoare la adresa nr. 3961/2016 formulată de Dl. 

Iancu Boeriu în calitate de consilier local al Municipiului Făgăraş cu privire la procedura de 

selecţie a membrilor Consiliului de administraţie al SC SALCO SERV SA Făgăraş;’’ 
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Domnul presedinte:’’Fiind vorba doar de o informare, s-a luat act de aceasta.’’ 

  

 Domnul presedinte:’’Punctul 1 de la punctul "Suplimentare" se retrage datorita 

respingerii punctului 1 de pe ordinea de zi.’’ 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 2 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind reorganizarea și modificarea Organigramei și a statului de funcții al 

Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Făgăraș.’’ 

 

 Se propune vot nominal in acest caz. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se respinge cu 3 

voturi pentru: dl.Husea Virgil, dl.Mogos Remus si dl.Mehedintu si 10 abtineri:dl.Cirje 

Catalin, dl.Boeriu Iancu, dl.Delcea Cornel, dl.Popa Ovidiu, dl.Bogdan Ion, dl.Motoc 

Alexandru, dl.Solomon Marius, dl.Poparad Cosmin, d-soara Suciu Andreea si dl.Szasz 

Alexandru (13 consilieri prezenti). 

 

 Domnul presedinte:Prezinta punctul 3 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind aprobarea modificării și completării Anexei-Fișe de proiect din cadrul 

Strategiei de Dezvoltare Locală a Municipiului Făgăraș, aprobată prin 

HCL.nr.183/01.12.2013.’’ 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-13 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.87/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 4 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind aprobarea proiectului luminotehnic și a indicatorilor tehnico-economici 

pentru lucrări Iluminat Sala Sport Colegiul Național "Radu Negru" Făgăraș.’’ 

 

 Domnul primar:’’Indicatorii tehnico-economici pe care ii aveti in anexa, de unde 

provin?’’ 

 

 Domnul viceprimar:’’Exista proiect in acest sens.’’ 

 

 Domnul primar:’’Eu stiu ca proiectul se depune la dosar, se alipeste referatul de 

specialitate unde apare o suma.Eu vad doar o adresa aici.’’ 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-13 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.88/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 5 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru proiectul 

"Modernizarea str.1 DECEMBRIE 1918 din Municipiul Făgăraș-tronson 1 (între 

str.Negoiu și str.13 Decembrie)". 

 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 
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 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-13 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.89/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 6 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind aprobarea Studiului de Oportunitate, documentației tehnico-economice, 

inclusive a indicatorilor tehnico-economici fundamentați în documentația de avizare lucrări de 

intervenție pentru obiectivul "Creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe 

din Municipiul Făgăraș"pentru un număr de 18 blocuri din Municipiul Făgăraș.’’ 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-13 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.90/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 7 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind recuperarea sumelor ce vor fi avansate de Municipiul Făgăraș pentru 

acoperirea contribuției proprietarilor în vederea implementării proiectului "Creșterea 

performanței energetice a blocurilor de locuințe din Municipiul Făgăraș". 

 

 Domnul presedinte:’’Trebuie stabilita si perioada.’’ 

 

 Se propune perioada de 5 ani. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare cu amendamentul 

facut si se aproba in unanimitate-13 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.91/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 8 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza DALI, inclusiv a 

indicatorilor tehnico-economici fundamentați în documentația de avizare lucrări de intervenție 

pentru obiectivul Restaurarea și punerea în valoare a monumentului istoric Baia 

Comunală. 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-13 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.92/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 9 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind aprobarea proiectului Restaurarea și punerea în valoare a monumentului 

istoric Baia Comunală și a cheltuielilor legate de proiect.’’ 

 

 Domnul viceprimar:’’Trebuie imputernicita o persoana sa semneze contractul. Ma 

refer la Art. 6 din proiectul de hotarare.’’ 

 

 Domnul primar:’’Directorul directiei Buget-Finante ar trebui sa semneze aceasta 

documentatie, adica in persoana d-nei Prescure Victoria.’’ 

 

 Domnul presedinte:Propune vot deschis pentru ca ’Directorul directiei Buget-Finante  

sa semneze aceasta documentatie, adica in persoana d-nei Prescure Victoria. 
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 Domnul presedinte:Supune la vot pentru vot deschis si se aproba in unanimitate-13 

voturi pentru. 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot deschis pentru ca ’Directorul directiei Buget-

Finante  sa semneze aceasta documentatie, adica in persoana d-nei Prescure Victoria si se 

aproba in unanimitate-13 voturi pentru. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se 

aproba in unanimitate-13 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.93/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 10 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza DALI, inclusiv a 

indicatorilor tehnico-economici fundamentați în documentația de avizare lucrări de intervenție 

pentru obiectivul Restaurarea și valorificarea durabilă a patrimoniului cultural al 

Municipiului Făgăraș-CETATEA FĂGĂRAȘ.’’ 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-13 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.94/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 11 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind aprobarea proiectului Restaurarea și valorificarea durabilă a 

patrimoniului cultural al Municipiului Făgăraș - CETATEA FĂGĂRAȘ și a cheltuielilor 

legate de proiect.’’ 

 

 Domnul viceprimar:’’La fel ca la punctul 9 de la "Suplimentare’’Trebuie 

imputernicita o persoana sa semneze contractul. Ma refer la Art. 6 din proiectul de hotarare.’’ 

 

 Domnul presedinte:Propune vot deschis pentru ca ’Directorul directiei Buget-Finante  

sa semneze aceasta documentatie, adica in persoana d-nei Prescure Victoria. 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot pentru vot deschis si se aproba in unanimitate-13 

voturi pentru. 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot deschis pentru ca ’Directorul directiei Buget-

Finante  sa semneze aceasta documentatie, adica in persoana d-nei Prescure Victoria si se 

aproba in unanimitate-13 voturi pentru. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se 

aproba in unanimitate-13 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.95/09.05.2016. 

 

 (Intre timp a plecat din sala dl.Szasz, fiind prezenti 12 consilieri). 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 12 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind transmiterea, fără plată, din administrarea și gestionarea Muzeului Național 

Peleș Sinaia, în administrarea și gestionarea Muzeului Țării Făgărașului ″Valer Literat″ a unui 

autoturim și stabilirea consumului de carburanți pentru Muzeul Țării Făgărașului ″Valer 

Literat".  
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Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-12 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.96/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 13 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării pe anhul 2015 a managementului Muzeului 

Țării Făgărașului ″Valer Literat", instituție publică de cultură în subordinea Consiliului Local 

Făgăraș.’’ 

 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-12 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.97/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 14 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind asocierea Municipiului Făgăraș cu Asociația GT Club Sportiv  în vederea 

organizării și desfășurării evenimentului ”Raliul Primăverii - Campionatul Național de 

Îndemânare Auto”. 

 

 Domnul Boeriu:’’Propun ca perioada desfasurarii acestei manifestari culturale sa fie 

in datele de 16-17 iulie a.c.’’ 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare cu amendamentul 

facut si se aproba in unanimitate-12 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.98/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 15 de la punctul "Suplimentare":’’ Proiect de 

hotărâre privind aprobarea completării și modificării anexei nr.1 la HCL.nr.30/29.02.2016 

privind CALENDARUL MANIFESTĂRILOR CULTURAL-EDUCATIVE, SPORTIVE SI 

ARTISTICE de interes municipal, care se vor desfășura pe parcursul anului 2016 în 

Municipiul Făgăraș și evidențierea fondurilor necesare în bugetul local/2016 și asocierea 

Municipiului Făgăraș cu Asociația Club de Dans Sportiv Imperial Făgăraș.’’  

 

Domnul primar:’’Vad aici probabil dintr-o eraoare sau nu s-a inteles corect, colegii 

mei au scris suma alocata de 2000 lei, ceea ce nu e corect.Discutia cu Asociația Club de Dans 

Sportiv Imperial Făgăraș a fost ca Municipiul Fagaras sa contribuie cu sala, medaliile si 

cupele cu nu mai mult de 10% din cheltuielile totale de organizare. Asa incat daca au 

previzionat 81.000 lei, solicitarea mea si a colegilor mei a fost sa venim cu suma de 8000 lei, 

adica aproape 10% din cheltuielile estimate, dar doar pe medalii si cupe. Suma va fi luata din 

economiile realizate pe calendarul manifestarilor culturale pe 2016.’’ 

 

 Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare cu amendamentul 

facut si se aproba in unanimitate-12 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.99/09.05.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 16 de la punctul "Suplimentare":’’ .Raport 

privind situația dosarelor Municipiului Făgăraș - Contracte de asistență juridică ăncheiate cu 

Cabinetul de Avocat "Dr.Gabriel Tița-Nicolescu". 

 

 Domnul primar:’’Precizez ca urmare a lucrurilor care s-au derulat in privinta numirii 

unor reprezentanti in Consiliul de Administratie al S.C.Salco Serv S.A Fagaras, mi-am 



 19 

rezervat dreptul ca in numele Municipiului Fagaras si ca reprezentant al Municipiului Fagaras, 

Consiliul local fiind doar o autoritate tutelara, sa actionez in instanta hotararile consiliului 

local pentru neducee la indeplinire a unei alte hotarari de consiliu local, asa incat, membrii 

Consiliului Local Fagaras vor primi citatie in urmatoarea perioada. Pentru acest proces am 

cerut Ordonanta Presedentiala ca instanta de judecata sa ia act de neducerea la indeplinire a 

propriei hotarari de consiliul local votata de membrii Consiliului local prin care la ultimul 

articol se face referire la faptul ca in urmatoarea etapa se va lua act de procedura realizata in 

baza Ordonantei nr 109.Neluand act de acest lucru si vazand ca este pusa in pericol societatea 

S.C.Salco Serv S.A Fagaras, am actionat in instanta si in acest moment s-a stopat inregistrarea 

la Registrul Comertului a hotararii A.G.A. S.C.Salco Serv S.A Fagaras. Procesul a fost trimis 

Tribunalului Brasov pentru a se judeca pe fond, urmand ca Ordonanta Presedentiala sa se 

judece pana la sfarsitul acestei luni. Am vrut doar sa aduc la cunostinta consilierilor locali 

acest lucru pentru ca in interiorul acestor termene, Consiliul local poate sa revina asupra 

inactiunii pe care a realizat-o pana acum, in sensul de a nu lua act de procedura realizata deja 

pe firma de resurse umane.’’ 

 

 Domnul presedinte:’’Asadar, fiind vorba doar de un raport, s-a luat act de acesta.’’ 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 17 de la punctul "Suplimentare":’’ Informare 

din partea Gas Energy Ecotherm S.A.înregistrată la Primăria Făgăras sub 

nr.13.521/27.04.2016, privind sistemul centralizat de încălzire centralizată în Municipiul 

Făgăraș.’’ 

 

 Se da citire acestei informari. 

 

 Domnul presedinte:’’Asadar, fiind vorba doar de o informare, s-a luat act de 

aceasta.’’ 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 18 de la punctul "Suplimentare":’’ Informare 

din partea S.C. ECOTERM S.A. înregistrată la Primăria Făgăras sub nr.13.559/27.04.2016.’’ 

 

 Se da citire acestei informari. 

 

 Domnul presedinte:’’Asadar, fiind vorba doar de o informare, s-a luat act de 

aceasta.’’ 

 

 Domnul presedinte:Multumeste pentru participare si declara inchise lucrarile 

sedintei. 

 

 Drept pentru care, s-a incheiat prezsentul proces-verbal, in 3 exemplare. 

 

 

 

 

 PRESEDINTE DE SEDINTA,    SECRETAR, 

           DELCEA CORNEL MARIUS   LAURA ELENA GIUNCA 

 

 

 

PJ/PJ.  


